
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Torsdag den 21. marts 2024, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Pernille Bech Wulff, Ida 

Hagen, Søren Schou, Maria Jelstrup Munk   
 
Elevråd:  

 
Ledelse/medarbejder: 

Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 
Jesper Boysen, Jon Haugaard Meineche, 
Bettina Jansen  

  
 

Afbud: Naja Kinch Sohn, Nicolai de Vries, 
Maggi Møller Knudsen, Elliot, Isabell 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 

 

1. Ordstyrer 
 

Kl. 17:00 – 17:05 
 

Jon blev valgt til ordstyrer 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Kl. 17:05 – 17:10 
 

Punkt 8., 9. og 10 rykkes frem til før pausen. 

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 
b) medarbejderne 

c) ledelsen 
d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 
     Kl. 17:10 – 17:30 

 
 

a) Eleverne var ikke repræsenterede 
b) Det var en god flexuge i sidste uge.  
c) Ledelsen: 

Vi har afholdt Skak-dag, og det var et 
rigtig godt projekt, som gik på tværs af 

almen og special.  
 
Skolen har holdt et møde med 

Trafikudvalget, og der er bevilget penge 
til at opsætte skilte for at minimere 

trafikken omkring skolen mellem 07:30-
08:30. Der vil i foråret være en høring 
omkring forslaget til berørte indbyggere i 

området.  
 

Skolen er gået med i to 
forskningsprojekter. Et omkring 
forbedring af indeklimaet på skolen, samt 



et forskningsprojekt omkring tidlig 

pubertet.  
 

I forlængelse af nogle udfordringer i 
elevgruppen ift. ro og orden (eksempelvis 
rygning), har ledelsen modtaget et 

bekymringsbrev fra lærerne i 
udskolingen. Der er afholdt et møde 

mellem lærere og ledelse, og der er 
nedsat en arbejdsgruppe, som skal kigge 
på fremadrettede tryghedsskabende 

tiltag. Det blev foreslået at bestyrelsen 
kigger på vores retningslinjer for 

eksempelvis rygning.  
 
I specialklasserækken har vi lige nu en 

ledig stilling og et barselsvikariat, og det 
grundet usikkerhed ift. visitationen her i 

foråret usikkert, hvorvidt vi skal slå 
stillingerne op.  

 
I specialklasserækken har vi lavet et 
fælles børnesyn for specialklasserækken. 

 
KKFO Bjerget: 

Der på Lillehøj ved at blive lavet en ny 
terrasse.  
 

Det er meldt ud, at pr.1.5.24 lukker 
KKFO´en kl.16 om fredagen.  

 
Mandag den 25.3 tager den samlede 
personalegruppe væk og arbejder med et 

fælles tema.  
 

Vi er blevet kontaktet af en tidligere 
forælder, som vil lave et kunstprojekt 
med børn 5 – 12 års alderen, som vi er 

med på. 
 

Vi har nu afsluttet et fem-ugers 
danseprojekt med 2. klasses børnene, og 
det har været en stor succes.  

 
d) KKFO forældreråd special: 

Medarbejderne oplever, at de fysiske 
rammer inde og ude er for begrænsede 
ift. mulighederne for at arbejde 

pædagogisk med børnene.  
 

Forældrene synes, at det er problematisk, 
at der i nogle klasser er for få pædagoger 
ansat.  

 



Det blev drøftet på forrige møde, om der 

kan åbnes for ny muligheder for 
brobygning mellem almen og special 

KKFO. Måske kunne der være mulighed 
for at benytte lokaler i almens KKFO? 
 

Usikkerheden omkring visitationen til 
kategori 3 fylder i forældrerådet.  

 
d) forpersonen havde ingen meddelelser. 

 

4. Timefordelingsplan for 2024/2025 
 

Orientering & beslutning 
 

Kl. 17:30 – 17:45 
 

 

Timefordelingsplanen for 24/25 blev 
gennemgået.  

 
Der er to ønsker fra bestyrelsen:  

- Idræt i 5.  
- Mulighed for at samle fag med enkelte 

eller få lektioner sammen til eksempelvis 

dobbeltlektioner på et halvt år. 
 

Det blev anbefalet at inddrage elevrådet i 
dialogen omkring organiseringen af 

timefordelingsplanen.  

5. Status på elevfravær 

 
Orientering & drøftelse 
 

Kl. 17:45 – 18:00 
 

Elevfraværet blev gennemgået, og vi skal på 
Kirkebjerg have et fokus på sygefraværet.  

6. Status på personalefravær 

 

Orientering & drøftelse 
 

Kl. 18:00 – 18:20 

7.  

Dette punkt nåede vi ikke. 

Pause 
 
Kl. 18:20 – 18:50 

  

 

8. Økonomi – genoptaget fra sidste 

møde 
 

Drøftelse & beslutning 
 

Kl. 18:50 – 19:05 

Forpersonen har fået en henvendelse fra de 

andre skolebestyrelses forpersoner vedr. de 
skolebestyrelser i Aarhus, som ikke har 

godkendt skolernes budgetter.  
Vi har her i bestyrelsen godkendt budgettet, 
men vi er ikke nødvendigvis enige i 

kommunens besparelser, og vi bakker op om 
en eventuelt kommende henvendelse til 

kommunen / forvaltningen i relation til 
budgetlægningen.  
 

Forpersonen vil rette opmærksomhed på, at 
vi som skole bliver pålagt økonomisk tab for 

noget, som ikke har noget med skolen at 
gøre. Dette har forpersonen spurgt ind til, og 

har fået som svar, at det drejer sig om ca. 



300.000kr. Skolebestyrelsen giver 

forpersonen mandat til at gå til forvaltningen 
for at undersøge dette nærmere. Det drejer 

som om fakturaer for varer, som skolen ikke 
har bestilt, men som er godkendt i 
forvaltningen.  

 

9. Valg til skolebestyrelsen 2 

Herunder tilretning af forretningsorden 
 

Drøftelse & beslutning 
 
Kl. 19:05 – 19:30 

 

Det blev besluttet at lave en tilretning i 

forretningsordenen, og den nye 
forretningsorden lægges ud.  

 
 

10. Tema for fælles møde  

SB & forældreråd KKFO’er 18/4 

 

- Tema, indhold, form 

 

Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 19:30 – 19:55 

 

Det blev besluttet, at vi på det første 
fællesmøde laver en rundvisning i de 

forskellige afdelinger for at lære hinandens 
praksis at kende med efterfølgende dialog på 

tværs.  

11. Evt. 

 
Kl. 19:55 – 20:00 
 

Næste møde:  

 
Mandag den 18. april 2024  
kl. 17:00 – 20:00  

 

 

 
 

 
 

 


